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NSA uspořádala v rámci českého předsednictví antidopingovou konferenci   

Národní sportovní agentura a Antidopingový výbor ČR v rámci předsednictví České republiky v 

Radě EU uspořádali mezinárodní antidopingovou konferenci, která se konala v pražském 

hotelu Diplomat a zúčastnilo se jich více než 100 delegátů.  

Předseda Národní sportovní agentury Filip Neusser zahájil konferenci společně s ministrem 

školství Vladimírem Balašem, ředitelem Georgem Haeuslerem z Evropské komise 

zodpovědným sport a prezidentem Světové antidopingové agentury WADA Witoldem Bańkou. 

Jednalo se o historicky první mezinárodní konferenci o antidopingu, které se zúčastnili delegáti 

členských států EU, WADA, antidopingových organizací, Evropské komise a Rady Evropy.  

„Z pohledu zdraví je to jedno z důležitých témat v oblasti sportu a práce s mládeží. Věřím, že 

klíčovou pozitivní roli může sehrát vzdělávání, díky kterému můžeme mladé lidi vést ke 

zdravému životnímu stylu.“ uvedl ministr školství, mládeže a tělovýchovy Vladimír Balaš. 

V panelech se hovořilo o rozvoji mládeže, který je pro všechny členské státy velmi důležitý, 

stejně tak jako čistý sport bez dopingu a s tím související zdravý životní styl. V neposlední řadě 

na konferenci proběhly panely o ochraně osobních údajů v souvislosti s antidopingovými 

pravidly a o správě anti-dopingového systému. „Chtěl bych poděkovat všem zaměstnancům 

Národní sportovní agentury a Antidopingového výboru České republiky za skvělou práci, kterou 

odvedli při přípravě této historicky první konference. Ať už od zástupců světové antidopingové 

agentury, evropské komise nebo členských států Evropské unie jsme jako Česká republika 

získali velmi pochvalné ohlasy a pro český antidoping se jedná o důležité renomé v rámci 

budování silné mezinárodní pozice,“ uvedl ke konferenci předseda Národní sportovní agentury 

Filip Neusser. 


